

Skolebestyrelsesmøde 4. februar 2025

Tidspunkt: kl. 17.00-19.00 i Personalerummet

Mødeleder: Lise Rejnhold Sørensen **Referent:** Sine Erlandsen

Deltagere: Stinna Midtgaard Kjær, Lise Rejnhold Sørensen, Lars Neckelmann, Peter Nielsen, Trine Jespersen (suppleant), Magda Altinok (suppleant), Julie Pape Olsson (17:15), Sine Erlandsen (referent) og Pernille Wessel

Fra elevrådet: William Neckelmann, 9y

Afbud: Maria Louise Ravnholt, Lotte Borg, Lærke Maria Jensen, Jannie Rasmussen Holdt, Milana Atay

Dagsorden

Afklaring, retning og evt. spørgsmål til refleksion forud for møderne

Tid/ansvarlig	Dagsordenspunkt	Fremstilling	Referat – drøftelse, handlinger og beslutninger
17.00-17.05 Lise/Pernille	1. Godkendelse af referat fra sidste møde	Opsamling	Referatet er godkendt. Personalet har et ønske om en trafikpolitik på skolen. Den præsenteres på et møde i løbet af foråret.
17.05-17.15 Milana/William/ Sine	2. Elevrådet Kort opfølgning fra elevrådet på det, de er optaget af.	Kort oplæg med mulighed for spørgsmål af afklarende karakter undervejs	Elevrådet har et ønske om, at personalet inklusive vikarer er mere opmærksomme på deres brug af mobiltelefoner. Punktet omkring trafiksikker skolevej har ikke været drøftet endnu, da Carsten fra forvaltningen måtte melde afbud. Vi drøfter, om formatet på Galla skal ændres. Tilbagemeldingerne er, at det ikke er nødvendigt.

17.15-17.25 Formandskabet	3. Nyt fra formandskabet ● Opfølgning omkring Skole og Forældre - får bestyrelsens medlemmer <u>magasinet Skolebørn</u> tilsendt? ● Evt. opfølgning fra KMF ● Nyt fra Advisory Board <i>Punktet er kort, og ikke et drøftelsepunkt, men er blot en orientering fra formandskabet.</i>	Kort opsummering fra perioden siden sidste møde	Alle bestyrelsens medlemmer modtager nu magasinet Skolebørn. Lise har sendt en opfølgning på mail vedr. blue cones og flytning af busstoppested. Vi hører nærmere fra kommunen ang.nedlæggelse/flytning af busstoppesteder ved skolen og etablering af et standsningsforbud på den østlige del af Glentevej. Vedr. Advisory Board. Lise har været til to møder og skal sammen med de to øvrige skolebestyrelsesforpersoner udarbejde et oplæg til forældrekodeks vedr. respekt i folkeskolen. Der er (foreløbig) deadline juni 2025. Tidsplan for Advisory Boards arbejde og implementeringsplan er vedlagt som bilag 1 til referatet.
17.25-17.40 Pernille/Sine	4. Nyt fra skolen ● Besøg af Arbejdstilsynet ● Kort om opstart af forårs-SFO ● Kort om opstart af valgfag og fordeling af elever ● Kort opfølgning på VF (akustik, udearealer, gulve mm.)	Kort orientering med mulighed for afklarende spørgsmål	Der har været uanmeldt besøg af Arbejdstilsynet. Besøget forløb fint, og der kom ikke efterfølgende nogle påbud. Forårs-SFO har opstart 1. marts. Der har været en personale-rokade internt for at tilgodese, at alle årgange får erfarent personale. Der er 72 børn tilmeldt. De praksisfaglige valgfag for 7. årgang er kommet godt i gang. Alle elever har fået opfyldt enten 1. eller 2. prioritet. Lærerne på årgangen bruger ressource timer på at hjælpe valgfagene godt i gang.

			Akustikpladerne i gymnastiksalene er blevet gennemgået og har fået sat længere skruer i. Der arbejdes også på bedre akustik i nogle af grupperummene. Det varme vand blev afkoblet i Billedkunstlokalet, og det skal nu tilkobles igen. Ribberne, bommene og klatrevæggen skulle nu også være monteret korrekt.
17.40-18.00	Kort pause med sandwich		
18.00-18.30	5. Fortsat gruppearbejde fra mødet i december omkring: a. Pre/onboarding af forældre: "Hvordan får vi flere forældre til at vælge den lokale folkeskole". Kan vi lave noget konkret, som allerede kan komme i spil til de kommende forældre i forårs-SFO? c. Klassekultur/Kontaktforældre: "Hvordan kan forældre støtte op om en fællesskabende kultur i klassen/på årgangen, hvilke tiltag skal gøres fra bestyrelsen for at understøtte dette. <i>Bestyrelsesmedlemmerne bedes overveje, hvordan deres drøftelser samt beslutninger kan deles med forældregruppen på skolen</i> - og have et produkt/opsamlende arbejdsark klar til at arbejde videre ud fra på mødet.	Grupperne arbejder videre fra sidst mhp. i dag at kunne præsentere et færdigt arbejde, som kan danne baggrund for beslutningstagning på kommende bestyrelsesmøde	Grupperne præsenterer deres arbejde. Se bilag 2 og 3.

18.30-18.50	6. Tilsyn med vedtaget princip "Meddelelsesbogen" Som en del af tilsynet for skolebestyrelsen drøftes princip omk. Meddelelsesbogen, og det vurderes, om der skal redigeres i det <i>Princippet er vedlagt som bilag, og bestyrelsesmedlemmerne bedes orientere sig i det før mødet.</i>	Ledelsen fremlægger kort om princippets brug i hverdagen, derefter kort fælles drøftelse	Lærerne fortæller, at princippet virker efter hensigten i hverdagen. Meddelelsesbogen bruges som et dialogredskab til skole/hjem-samtalen. Det besluttet, at princippet bibeholdes i sin nuværende form. Begrebet "spes" uddybes dog.
18.50-19:00	7. Evt. OBS: Næste møde er d. 11.marts. Der er budgetterne ikke kommet, så måske skal vi flytte mødet til 18.marts? <i>Bestyrelsesmedlemmerne bedes overveje, om I kan 18. marts.</i>		Det besluttet, at mødet d. 11. marts flyttes til d. 18. marts kl. 17-19.30. Der er et ønske om at få oprettet et google docs dokument til brug i skolebestyrelsen. Der er netværksmøde d. 3. marts. Stinna har ikke modtaget dagsordenen endnu.

Forventede punkter til næste møde (i overskrifter):

Budget og normering (Anette deltager), skoleårets planlægning, første drøftelse om bestyrelsens beretning, beslutning omk. "forældresamarbejde".